
    
Okres  sprawozdawczy od 30 marca  do 26 czerwca 2015 roku

Na sesji 30 marca  podjęto 10 uchwał, które zostały wdrożone do realizacji. 
Następnie odbyła się sesja nadzwyczajna, na której podjęto  2 uchwały.
Wszystkie uchwały zostały wdrożone do realizacji.

W okresie sprawozdawczym wydałam 27  zarządzeń, które dotyczyły:

–zmian w budżecie gminy na 2015 rok,

–wyznaczenia  na  obszarze  gminy  Janowiec  Kościelny  miejsc 
przeznaczonych  na  bezpłatne  umieszczanie  urzędowych  obwieszczeń 
wyborczych i plakatów komitetów wyborczych w wyborach Prezydenta RP,

–uzupełnienia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Janowiec 
Kościelny za rok 2014,

–upoważnienia  do  prowadzenia  czynności  związanych  z  głosowaniem 
korespondencyjnym,

–upoważnienia Pani Iwony Tańskiej – pracownika GOPS do realizacji zadań 
wynikających z ustawy o Karcie Dużej Rodziny,

–powołania  obwodowych  komisji  wyborczych  w  celu  przeprowadzenia 
wyborów Prezydenta RP, zarządzonych na dzień 10.05.2015 roku,

–zmiany  Zarządzenia  w  sprawie  ustalenia  Regulaminu  Organizacyjnego 
Urzędu Gminy Janowiec Kościelny,

–powołania gminnego zespołu do spraw organizacji wyborów Prezydenta RP,

–powołania  koordynatora  gminnego  dla  potrzeb  obsługi  informatycznej 
wyborów Prezydenta RP,

–powołania  operatorów  systemów  informatycznych  obwodowych  komisji 
wyborczych na terenie Gminy Janowiec Kościelny w wyborach Prezydenta 
RP, 

–wyznaczenia osób odpowiedzialnych za ochronę lokali wyborczych w czasie 
przerwy w głosowaniu spowodowanej nadzwyczajnymi wydarzeniami,

–zapewnienia  sprawnie  funkcjonującego  systemu  pierwszej  pomocy  oraz 
sprawnie  funkcjonującego  systemu  przeprowadzenia  ewakuacji  w  razie 
zagrożenia pożarowego w Urzędzie Gminy Janowiec Kościelny,

–zmiany w Kalendarzu imprez kulturalno-sportowo-rekreacyjnych w Urzędzie 
Gminy Janowiec Kościelny na 2015 rok,

–ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do zbycia,

–w/s wprowadzenia Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Janowiec 



Kościelny,

–przygotowania  i  przeprowadzenia  ćwiczenia  obrony  cywilnej  w  Urzędzie 
Gminy Janowiec Kościelny,

–powołania  Komisji  Przetargowej  do  oceny spełniania  przez  wykonawców 
warunków udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego oraz 
badania i oceny ofert,

Najważniejsze wydarzenia w okresie międzysesyjnym:

–9 kwietnia uczestniczyłam w konferencji powiatowej „Mądry wybór – pewny 
sukces”,  z  udziałem  Warmińsko-Mazurskiego  Kuratora  Oświaty,  która 
poświęcona  była  roli  doradztwa  zawodowego  w  funkcjonowaniu 
nowoczesnego systemu oświaty. Pani Kurator apelowała do przedsiębiorców, 
aby obejmowali swoim patronem szkoły, fundowali  nagrody i stypendia dla 
najlepszych uczniów, zachęcając do nauki zawodów. Pracodawcy natomiast 
apelowali,  aby  szkoły  lepiej  kształciły  swoich  uczniów,  aby  byli 
wykwalifikowanymi pracownikami,

–9 kwietnia wspólnie z przewodniczącymi Rady Gminy, dyrektorami szkół i 
Kierownikiem  Referatu  Oświaty  uczestniczyliśmy  w  spotkaniu  szkół 
promujących  zdrowie, z udziałem przedstawiciela Warmińsko-Mazurskiego 
Kuratora Oświaty. W Szkole Podstawowej w Waśniewie-Grabowie zjechali się 
dyrektorzy  szkół  z  naszego  województwa  i  dyskutowali  nt.  pozytywnej 
profilaktyki, jako sposobie na dobre relacje ze szkołą.
Spotkanie też służyło promocji szkoły i naszej Gminy.

–12  kwietnia  został  rozstrzygnięty  konkurs  na  najpiękniejszą  „  Palmę 
Poboża”,  zorganizowany  przez  Gminę,  Parafię  w  Janowcu  Kościelnym  i 
Środowiskowy Dom Samopomocy w Szczepkowie Borowym. Był to już trzeci 
konkurs.  W  tym  roku  w  kategorii  grupowej  zgłoszono  sześć  prac,  a  w 
kategorii indywidualnej czternaście. Każdy z uczestników został nagrodzony 
drobnym upominkiem i  dyplomem.  Zwycięzcy za  pierwsze  trzy miejsca  w 
każdej z kategorii otrzymali nagrody rzeczowe.
W tym roku wyjątkowo dużo przygotowano palm i wszystkie były
 piękne.  Wykonawcami  były  osoby  fizyczne,  ale  też  nasze  szkoły, 
Stowarzyszenia  i  Sołectwa.  Dziękujemy  za  zaangażowanie   i  trud 
przygotowania palm oraz promocję swoich środowisk.

–12 kwietnia tradycyjnie powitano w naszej Gminie grupę młodzieży, która w 
tym  roku  obchodzi  swoje  18-te  urodziny.  Uroczystość  rozpoczęto  Mszą 
świętą,  celebrowaną  w  Święto  Miłosierdzia  Bożego  przez  Ks.Proboszcza 
Jacka Lubińskiego,  w której  wraz  z  rodzinami  i  Jubilatami  modlono  się  o 



potrzebne łaski w dorosłym życiu. 
Z tej okazji został też przygotowany występ artystyczny przez Zespół Szkół w 
Janowcu Kościelnym,  były  życzenia,  kwiaty,  urodzinowy tort  i  pamiątkowe 
dyplomiki.
Zostały przekazane młodzieży prawa, przywileje i obowiązki, które nabywają 
z uzyskaniem pełnoletności. Jest to piękna uroczystość integrująca młodzież, 
ich rodziny, przedstawicieli samorządu gminnego i powiatowego.

–13 kwietnia  wpłynęła  do tutejszego Urzędu informacja,  że  w najbliższym 
czasie  będzie  prowadzona  modernizacja  napowietrznej  linii 
elektroenergetycznej niskiego napięcia w Nowej Wsi Dmochy, ze względu na 
zły stan techniczny. Prace będzie realizował inwestor Energa-Operator S.A. 
Oddział w Olsztynie.

–14  kwietnia  uczestniczyłam  w  posiedzeniu  Komisji  Bezpieczeństwa  i 
Porządku  Publicznego  Powiatu  Nidzickiego,  na  którym  przedłożono  i 
omówiono sprawozdanie   Starosty Nidzickiego z  działalności  Komisji  oraz 
sprawozdania z działalności jednostek i służb powiatowych.

–14  kwietnia  ,  19  maja,  9  czerwca,  wspólnie  z  Panem  Kierownikiem 
Wrzeszczyńskim uczestniczyłam w posiedzeniach Zarządu i  Zgromadzenia 
Ekologicznego  Związku  Gmin  „Działdowszczyzna”,  które  poświęcone  były 
tematom:
- działalności schroniska w Nidzicy – Tatary,
- ocenie sprawozdania z działalności EZG „Działdowszczyzna”,
- absolutorium dla Zarządu,
-  obniżeniu  stawki  za  pobyt  psa  w  schronisku,  oraz  innym  sprawom 
dotyczącym bieżącej działalności.

–16 kwietnia kierując się deklaracją druhów z OSP w Nowej Wsi Wielkiej w 
sprawie  rozbudowy  remizy  strażackiej,  wystosowałam  prośbę  do  Pana 
Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego o wsparcie tego zadania. 
Prośba  odpowiednio  uzasadniona,  została  pozytywnie  rozpatrzona.  Na 
wnioskowaną kwotę 50 tyś.zł Samorząd Województwa w dniu 27 maja 2015 
roku  podjął  uchwałę,  przyznając  Gminie  Janowiec  Kościelny,  dotację  25 
tyś.zł,  z  przeznaczeniem na  dofinansowanie  rozbudowy  strażnicy  OSP w 
Nowej Wsi Wielkiej.

–26 kwietnia już po raz siódmy Brać Strażacka spotkała się  pod szczytem 
Jasnej Góry na VII Ogólnopolskiej Pielgrzymce Strażaków.
Tysiące strażaków Ochotniczej i Państwowej Straży Pożarnej z całej Polski 
wzięło udział we Mszy Świętej, w której gościem honorowym był Prezydent 



RP, a także kadra kierownicza PSP i władze Związku OSP z dh Waldemarem 
Pawlakiem na czele.
Podczas  uroczystej  Mszy  świętej  homilię  wygłosił  abp.Leszek  Głódź  i  26 
chórów działających przy OSP zespołów artystycznych dało pod Jasną Górą 
wspólny krótki koncert.
Na  pamiątkę Pielgrzymki  odsłonięto  Ryngraf  przekazany przez  strażaków, 
jako votum tej pielgrzymki.
Naszą  Gminę  reprezentowało  17-ro  druhów,  w tym jedna  kobieta.  Byli  to 
przedstawiciele wszystkich trzech jednostek, były dwa Poczty Sztandarowe. 
Dziękujemy za ten piękny udział, promujący naszą Gminę.

–3 maja, 1 czerwca i 23 czerwca odbyły się piękne spotkania integracyjne w 
miejscowości Napierki, zorganizowane z inicjatywy Pana Sołtysa. Pierwsze to 
„majówka” i wspólne sprzątanie wsi, a drugie z okazji Dnia Dziecka, trzecie 
spotkanie z okazji Palinocki.
 Wszystkie  spotkania  mają  na  celu  zintegrowanie  mieszkańców, 
zagospodarowanie  wolnego  czasu,  poprzez  pikniki,  ogniska,  wspólne 
zabawy.  Sołectwo zmieniło  swój  wygląd,  jest  czysto,  bo  wszyscy dbają  o 
wspólny  teren.  Dziękujemy  Panu  Sołtysowi  i  wszystkim  mieszkańcom, 
życzymy kolejnych pomysłów na dalszą integracyjną działalnośc.  Sołectwo 
ma też swoją stronę na Facebooku, na którą warto zajrzeć.

–6  maja  podpisaliśmy  wspólnie  z  Panią  Skarbnik  Gminy  promesę  z 
WFOŚiGW w Olsztynie na kwotę 19 894 zł, na zadanie usuwania wyrobów 
azbestowych z terenu Gminy Janowiec Kościelny.
 To już kolejny raz gmina pozyskała dofinansowanie na usuwanie, transport i 
utylizację wyrobów azbestowych z obiektów na terenie Gminy. Wykonawcą 
zadania została wybrana Firma „DOM” Marek i Robert Miszkiewicz z Nidzicy.

–14 maja  Stowarzyszenie  na Rzecz Rozwoju  Wsi  Smolany-Żardawy „Pod 
Gajem” otrzymało dofinansowanie z Programu Działaj Lokalnie, w kwocie 2,5 
tys.zł,  na  swoje  działania.  Serdecznie  gratulujemy  przedsiębiorczości,  bo 
niełatwo  jest  przygotować  wniosek  i  pozyskać  środki  finansowe.  Należy 
podkreślić, że sołectwo pozyskało środki, bez udziału gminy.

–17 maja uroczyście świętowano obchody Powiatowego Dnia Strażaka, które 
w  tym  roku  były  zorganizowane  w  Gminie  Janowo.  Naszą  Gminę 
reprezentowali  druhowie  z  wszystkich  trzech  jednostek  OSP.  Zasłużeni 
strażacy odebrali przyznane medale, odznaczenia i wyróżnienia. 
W obchodach udział wzięłam jako Prezes Zarządu Gminy OSP, uczestniczył 
też  Komendant  Gminny OSP.  Natomiast  w naszej  Gminie  3  maja  została 
odprawiona Msza Święta przez Księdza Proboszcza Jacka Lubińskiego w 
intencji  wszystkich  strażaków  oraz  przekazano  życzenia  z  okazji  Dnia 



Strażaka, w imieniu władz samorządowych i całej Wspólnoty Lokalnej.

–21 maja opłaciliśmy z budżetu Gminy szkolenie dla Młodzieżowej Drużyny 
OSP w Nowej Wsi Wielkiej.
W dniach  od  26.07  do  8.082015r  w Kikitach  koło  Lutr  organizowane  jest 
szkolenie  –  obóz  szkolno-wychowawczy  dla  Młodzieżowych  Drużyn 
Pożarniczych.  Z terenu naszej  Gminy zostało zgłoszonych 7 osób z MDP 
działającej  przy OSP Nowa Wieś Wielka.  Koszt  200 zł  pokrywa uczestnik 
obozu, natomiast koszt jaki pokrywa Gmina to 280 zł za osobę (7x280 zł + 1 
960,00 zł plus VAT). Organizatorem obozu jest Związek Ochotniczych Straży 
Pożarnych RP Zarząd Oddziału Wojewódzkiego w Olsztynie,

–22 maja otwarto kolejny w Gminie plac zabaw, powstały w ramach projektu 
„U nas żyje się lepiej – tworzenie miejsc rekreacji  elementem wzrostu jakości 
życia  na  obszarze  wiejskim  i  rozwoju  turystyki”,  realizowanego w ramach 
PROW na lata 2007-2013. Całkowity koszt projektu – 56 869,57 zł, z czego 
dofinansowanie Urzędu Marszałkowskiego – 41 532,74 zł. Wartość zadania w 
sołectwie to kwota 21 820,55 zł netto, w ramach których wykonano piękne 
boisko,  ogrodzono,  wyposażono  w  bramki.  Jest  też  altanka,  która  będzie 
rekompensowała brak świetlicy i   wyposażenie placu zabaw. Bardzo wiele 
prac  przy  urządzaniu  terenu  rekreacyjnego  wykonali  sami  mieszkańcy, 
pracując sprzętem i własnymi rękoma przez wiele dni.
Na  podkreślenie  zasługuje  fakt,  że  Sołtys  Pani  Magda  Moszczyńska 
przekazała  nieodpłatnie  teren  dla  użytku  mieszkańców,  za  co  serdecznie 
dziękujemy.  Podziękowania  na  ręce  Pani  Sołtys  kierujemy dla  wszystkich 
mieszkańców, którzy angażowali się w realizację tego przedsięwzięcia.
Otwarcie  uroczyste  przygotowali  Mieszkańcy  we  własnym  zakresie  i  z 
własnych środków, za co serdecznie dziękujemy.

–W  ramach  tego  samego  Projektu  urządzono  nowy  teren  rekreacyjny  w 
miejscowości  Zabłocie  Kanigowskie,  na  którym  ustawiono  altankę,  która 
jednocześnie  jest  przystankiem  autobusowym,  zakupiono  grill,  rośliny 
ozdobne.  Teren  przy  zaangażowaniu  mieszkańców został  uporządkowany, 
zagospodarowany.  Zostały też przeniesione urządzenia dla placu zabaw z 
terenu,  który  miał  służyć  jako  boisko.  Słowa  podziękowania  kierujemy do 
Pana Sołtysa, który tak pięknie zintegrował mieszkańców, którzy spotykają 
się  na  wspólnej  pracy,  a  także  wspólnym  biesiadowaniu.  Słowa 
podziękowania kierujemy na ręce Pana Sołtysa, dla wszystkich mieszkańców, 
którzy wspierają Jego i nasze przedsięwzięcia. Wartość projektu dla Zabłocia 
to kwota 21.820,50 zł. W ramach samego projektu urządzono mini siłownię 
na powietrzu i wyznaczono trasę rowerową.

–28  maja  uczestniczyłam  w  posiedzeniu  Zgromadzenia  Lokalnej  Grupy 



Działania,  które odbyło się  w Garncarskiej  Wiosce.  Spotkanie poświęcone 
było  przekształceniu  Związku  Stowarzyszenia  na  Stowarzyszenie  Brama 
Mazurskiej  Krainy,  co  ma  umożliwić  pozyskiwanie  środków  finansowych 
również osobom fizycznym.

–1  czerwca  uroczyście  zainaugurowało  swoją  działalność  kolejne 
Stowarzyszenie w Gminie, BENE FIDE. Jest to Stowarzyszenie kulturalno-
oświatowe, działające przy Zespole Szkół w Janowcu Kościelnym. Tegoż dnia 
Stowarzyszenie  BENE  FIDE  wspólnie  ze  Stowarzyszeniem  Ziemi 
Janowieckiej  przygotowało  piękne  spotkanie  z  okazji  Dnia  Dziecka, 
integrujące  dzieci  i  rodziców oraz  nauczycieli  i  przedstawicieli  samorządu 
gminy.  Gratulujemy pięknej  inicjatywy  i  życzymy zrealizowania  wszystkich 
zamierzeń.  Pragnę  przybliżyć  działania  Stowarzyszenia,  odczytam  treść 
pisma.

(odczytanie treści pisma) – (w załączeniu)

–6 czerwca 20 osobowa grupa mieszkańców Gminy uczestniczyła w rajdzie 
rowerowym do Grzebska, który zorganizował SOKSiR w ramach Gminnych 
Obchodów Dni  Rodziny.  Był  to  zapewne relaks i  zdrowy odpoczynek,  ale 
także  piękna  wycieczka  dająca  możliwość  zwiedzania  ciekawych  i 
historycznych miejsc wokół nas.

–8  czerwca  Środowiskowy  Dom  Samopomocy  w  Szczepkowie  Borowym 
otrzymał  środki  inwestycyjne  na  sfinansowanie  kolejnego  etapu  zadania 
związanego ze standaryzacją i  planami rozwojowymi  ŚDS, w kwocie 550 
tyś.zł z rezerwy celowej budżetu Państwa. Całoroczna dotacja planowana na 
funkcjonowanie  60 miejsc  dziennych i  6  całodobowych,  planowana jest  w 
kwocie 792 tys.zł.

–10 czerwca przeprowadzone zostały ćwiczenia z zakresu obrony cywilnej. 
Była to ewakuacja Urzędu Gminy na wypadek pożaru. 
W ćwiczeniach udział wzięły trzy jednostki OSP, przedstawiciel Starosty, PSP 
i Komendant Gminny OSP.
Ewakuacja  przebiegała  bardzo  sprawnie.  Podsumowanie  nastąpiło  przez 
Gminny Zespół Zarządzania Kryzysowego następnego dnia. 
W bieżącym roku zostały przeprowadzone też ćwiczenia w dwóch szkołach, 
które również oceniono pozytywnie,

–20  czerwca  Ludowy  Klub  Sportowy  „Orzeł”  zakończył  sezon  piłkarski 
2014/2015  w  możliwie  najradośniejszy  sposób.  W  tym  ostatnim  meczu 
zremisował z Concordią Elbląg 1:1 i ten remis dał awans do IV Ligi.



Kierujemy serdeczne gratulacje dla Zarządu Klubu i dla wszystkich Piłkarzy, z 
tytułu osiągniętego awansu.
Dziękujemy  Sponsorom  i  Kibicom,  którzy  systematycznie  wspierają 
działalność  LKS „Orzeł”. Radość ogromna, ale zarówno przed Klubem, jak i 
gminą kolejne wyzwanie i przygotowanie się do nowego sezonu, ale już w IV 
Lidze. Osobiście jestem pełna podziwu dla zapału, woli walki i determinacji 
naszych  Piłkarzy,  Trenerów i  Zarządu  Klubu.  Także  podziw płynął   z  ust 
wszystkich Kibiców co przekładało się na promocję Gminy.

–Będąc  przy  piłkarskich  sukcesach  należy  pamiętać  też  o  osiągnięciach 
naszych  uczniów,  zarówno  z  Zespołu  Szkół,  jak  i  Szkoły  Podstawowej  w 
Waśniewie-Grabowie.
W turnieju Piłkarska kadra czeka, w finale wojewódzkim dziewczęta zajęły 
drugie miejsce, natomiast Zespół chłopców zwyciężył w turnieju finałowym w 
Reszlu,  a  tym  samym  w  sierpniu  będzie  reprezentować  województwo 
warmińsko-mazurskie  na  finale  krajowym w Słubicach  i  oczywiście  naszą 
gminę.  Sukcesów  sportowych  uczniów  naszych  szkół  jest  wiele  i  trudno 
dzisiaj wszystkie wymienić, za wszystkie dziękujemy i gratulujemy, życzymy 
też kolejnych, uczniom i Ich opiekunom.

–22 czerwca został rozstrzygnięty przetarg na zadanie „Modernizacja drogi 
gminnej na odcinku 500 metrów, Szczepkowo-Iwany-Krajewo-Kawęczyno, na 
które  gmina  otrzymała  dofinansowanie  w  kwocie  80  tys.zł  z  Urzędu 
Marszałkowskiego. Do przetargu przystąpiło
 4  przedsiębiorców,  wybrano  ofertę  Przedsiębiorstwa  Robót  Budowlano-
Inżynieryjskich „PRDI” SA z Mławy, za kwotę 155 988,97 zł.
 Najdroższa oferta była za kwotę 193 083,68 zł.

–23 czerwca odbyła się Gminna Palinocka na stadionie w Kucach, w której 
wzięła udział  liczna grupa mieszkańców i gości. Wszyscy radośnie bawili się 
do późnych godzin wieczornych przy wspólnym ognisku i grillu. Zostały też 
przygotowane  piękne  wianki  świętojańskie,  które  po  ocenie  i  nagrodzeniu 
puszczono na wodę.  Serdecznie dziękujemy Sponsorom tej  uroczystości  i 
organizatorom za przygotowanie radosnego popołudnia i wieczoru.

–26 czerwca uczestniczyłam w uroczystości zakończenia roku szkolnego w 
obu szkołach prowadzonych przez gminę, przekazując podziękowania za trud 
w pracy i nauce oraz najlepsze życzenia na okres wakacyjnego odpoczynku.

–27 czerwca świętowaliśmy już piętnasty raz Święto Jana i XV
 Seminarium Historyczne „Rodowód – Tożsamość – Tradycje”, poświęcone w 
tym roku tematom:



1) Z dziejów konspiracji na półrocznym Mazowszu (1940-1953),
2) Wojna oczami dzisiejszej młodzieży w 70 rocznicę jej zakończenia,
3) Życie na granicy,
4) Walory przyrodnicze Poboża.
W Seminarium udział wzięła bardzo liczna grupa gości i mieszkańców Gminy. 
Seminarium służy  zebraniu i  utrwaleniu wiedzy nt.  Poboża, na podstawie 
przygotowanych referatów i dyskusji uczestników.
Wszystkie trzy uroczystości  były prowadzone w ramach obchodów Święta 
Jana,  które  przygotował  SOKSiR  wraz  z  Urzędem  Gminy,  Parafią,  przy 
wsparciu  Zespołu  Szkół,  Stowarzyszenia  Ziemi  Janowieckiej  i 
Środowiskowego Domu Samopomocy. Jednostką wiodącą był SOKSiR.

–28 czerwca odbył się IV Festiwal Piosenki Religijnej , w którym udział wzięło 
10  indywidualnych  uczestników  i  11  Zespołów.  Wszyscy  uczestnicy 
zaprezentowali bardzo wysoki poziom.

–Ponadto  w  miesiącach  maj-czerwiec  wykonano  naprawę  dróg  gminnych 
żwirowych,  poprzez nawiezienie i  rozłożenie tłucznia kamiennego.  Łącznie 
wbudowano 1 225 ton tego materiału za kwotę 79 488,75 zł. Zadanie wykonał 
Pan Marek Wasiłowski z Kanigowa.

Remont dróg gruntowych w 2015r.

Lp. Droga Ilość
ton

długość
m

1 Waśniewo – Grabowo 100 200
2 Szypułki - Zaskórki 100 200
3 Żabino - Gąsiory 50 100
4 Kuce 100 200

5 Pokrzywnica Wielka – 
Miecznikowo - Kołaki 125 420

6 Krusze 50 150
7 Janowiec - Jastrząbki 100 200
8 Leśniki - Kołaki 25 130

9 Janowiec Kościelny - 
Piotrkowo 75 300

10 Zabłocie Kanigowskie 25 50
11 Napierki 50 100
12 Wiłunie 50 100
13 Szczepkowo - Zalesie 100 400
14 Połcie Młode 25 50
15 Stare Połcie 50 100



16 Bielawy 100 400
17 Zaborowo 50 100

Razem 1 175 3 200,00

Pan  Marek  Wasiłowski  dodatkowo  w  ramach  współpracy  dostarczył 
nieodpłatnie kruszywo na drogę w Miecznikowo-Sowy i Janowiec-Jastrząbki, 
po jednym transporcie.
Ponadto  w  ramach  prowadzonych  prac  na  zlecenie  gminy,  w 
miejscowościach Stare Połcie i Szczepkowo Zalesie,  włączyli się właściciele 
nieruchomości,  do których prowadziły  drogi  gminne i  z  własnych  środków 
zakupili  kruszywo po 2 transporty,  czyli  po 50 ton.  Serdecznie dziękujemy 
Pani  radnej  Jadwidze  Wrzeszczyńskiej  ze  Szczepkowa  Zalesie  i  Panu 
Andrzejowi  Szypulskiemu  z  Stare  Połcie,  za  włączenie  się  w  wspólną 
realizację zadania. Pozostało nam jeszcze poprawienie krótkiego odcinka w 
miejscowości Janowiec-Jastrząbki.

–W okresie międzysesyjnym zawarto umowę na wymianę okien na nowe ( z 
PCV)  w  budynku  szkoły  w  Waśniewie-Grabowie.  Zadanie  obejmuje 
wykonanie części okien za kwotę 23 062,00 zł, przy dofinansowaniu
 15 tys  zł  z  Wojewódzkiego  Funduszu Ochrony Środowiska  i  Gospodarki 
Wodnej  w  Olsztynie.  Wymiana  okien  na  pewno  znacząco  obniży  koszty 
ogrzewania, a będzie też ciepło uczniom. Prace rozpoczęto już w sobotę.

–W miesiącu  czerwcu została  wszczęta  procedura  sprzedaży „Gimbusa”  i 
mieszkania komunalnego w Napierkach.

Wysoka Rado, Szanowni Państwo, wspomniałam tylko najważniejsze 
wydarzenia,  ale  przecież  każdy  dzień  pracy  samorządowej  jest  nowym 
wyzwaniem  i  służy  realizacji  powierzonych  zadań  dla  samorządowych 
jednostek.

Dziękuję wszystkim Państwu Radnym i Sołtysom, którzy troszczą się o 
swoje  miejscowości  ,  a  także  organizują  różne  spotkania  integrujące 
mieszkańców. Nie wszystkie informacje docierają do nas błyskawicznie, wiec 
dzisiaj  wymieniłam  tylko  Tych,  o  których  wiedzieliśmy.  Proszę  abyście 
Państwo  dzielili  się  swoimi  sukcesami,  są  przecież  sołectwa,  gdzie  we 
własnym zakresie mieszkańcy koszą trawy i chwasty, sprzątają w obiektach i 
na posesjach komunalnych. Za to wszystko serdecznie dziękujemy. 
Prosimy  o  dostarczanie  nam  bieżących  informacji,  zdjęć,  a  wówczas 
będziemy Państwa promować na stronie Gminy, lub możecie to czynić sami, 
wzorem sołectwa Napierki. Jednak to wszystko składa się na gminę i warto, 
aby było na jej stronie.
Dodam tylko, że są  też tacy, którzy niszczą mienie komunalne. Są przypadki 
kradzieży  i  celowe  dewastacje.  Są  to  pojedyncze  przypadki,  ale  bardzo 
przykre .



Wszystkim Państwu Radnym i Sołtysom, którzy troszczą się o swoje 
środowiska, serdecznie dziękujemy,

Wójt
Bożena Grochala  


